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- výsledky průzkumu mezi účastníky -

Proč si to myslíte?

Skvělá atmosféra, velice dobrá organizace, ale moc kopců :D
Tradičně silné organizátorské obsazení a nasazení zajišťuje best quality
Nemyslím bylo vše vidět. 
Společensko sportovní akce v přírodě.
Perfektní organizace a rozmístění kontrol (jako vždy :-)
Nikdy jsem nic podobného nezažila. Jsme rády, že jsme o vás zakoply .😉
Prostředí, příroda, organizace. 
Máte náš maximální obdiv, že to pořád zvládáte v době, kdy nikdo nemá na nic čas. 
Protože to bylo fakt absolutně bez chyby, obrovský dík organizátorům. Lepe uz si to nedovedu 
predstavit....
spousta možností volby strategie, krásná krajina, příjemní organizátoři
Protože mi nic nechybělo a byl jsem spokojen 
Vše bylo perfektní…Lokace, umístění kontrol, zázemí a v prvé řadě pořadatelé….
|Výběr lokality, výběr kempu, železnice kousek, oragnizace opět supr, tombola, ... moc díky
Skvěle zorganizováno, moc jsme si to užili:)
Výborná organizace, zábavné téma a skvělá parta kolem. 
Super zábava, těšíme se na to tak půl roku a nikdy to nezklame.
Skvělá organizace, skvělá nálada - a účast hovoří za vše.
skvěle zorganizovaná akce
Počasí v pohodě - bylo úmyslně pokropeno těsně před závodem at to moc nepráší; jídlo v 
pohodě - guláš splňoval vše co jsem od guláše čekal; nemuseli jste tolik nafukovat ty kopečky, 
aby mě dneska tolik neboleli nožičky :D
Pěkná mapa, výborná organizace, nadstandartní technické zabezpečení, bleskové výsledky, 
příjemní pořadatelé, navíc ještě jednou velikánský dík zdravotnici za ošetření bolístek :-)



Organizátori to zas jednou zvládli na výbornú; nová lokalita bola pekná, navyše s jazerom na 
kúpanie; všetko, čo sme potrebovali bolo; lepšie možnosti ubytovania v kempe aj v okolí
Super lokalita i organizace akce
byl to můj první orientační závod a moc jsem si to užila, pobavila jsem se, neztratila jsem se :), 
krásná příroda...
super místo
Kobylky standardne drzi kvalitu. mapa sedi, mista kontrol jsou pekna, plus tema a atmosfera 
kolem
Jako obvykle, Kobylky jsou jistota :)
Protože sem tam byl 
Protože, kdo nezažil podobný víkend, tak jako by nebyl. Jste prostě sehraný tým. Organizace, 
samotný závod, vyhlášení vítězů, večerní program, kapela Kompress, prostě vše na jedničku!!!
Nádherné terény a celkově i místo konání 
Vždy je to legrace;-) Nejedu poprvé a vím, co čekat, navíc je šance pokecat s jedinci, se kterými se
jinak moc nepotkávám.:-)
jako vždycky ;-)
Baby, Babyna a celá parta i se Suchdoláky jste byli báječní! 
Protože jste úžasný. 
Jako vždy skvělá akce! Organizace, prostředí, atmosféra, ceny...vše na jedničku :).
Děláno poctivě, s nadšením, s cílem připravit ostatním krásný zážitek a krásný celý víkend. 
Skvělá akce jako vždycky 
Organizačně výborně zvládnuté, skvělá atmosféra, usměvaví pořadatelé :-)
Nenašel jsem žádnou mouchu :-) jako vždy
Mám rád tu atmosféru, mám rád ten druhá závodu kdy nevíte na první pohled jak na tom jste., 
má rád že ty spoluzávodníky stejně občas potkáte. 
Organizačně vše na jedničku, pěkný čistý kemp, dobré počasí ;)
Pohodová organizace, příjemné zázemí s přírodním koupáním, rozmístění kontrol, které, nám 
přišlo, více než jiné roky závodníky roztříštilo do více postupů, tj. závodníci volili více postupů, 
neboť ideální trasa nebyla z mapy tak jednoznačná
Nádherná lokalita a úžasní lidé všude okolo
Super, změna místa letos vyšla parádně. Je to sice z Plzně dál, ale zase to tam aspoň člověk nemá 
oježděný :-D
Organizace výletu byla prostě skvělá. Děkujeme.
Super sme sa zabavili 
Krásné prostředí,kemp čistý a uspořádaný, obsluha milá a hezká...sen jedna báseň 
Skvělí lidé, nová lokalita, počasí na objednavku 
Nové prostředí, docela solidní kompromis asfalt/terén, určitě bych to nedával víc do kopců (tohle
asi stačí). Mapa mi přišla taky OK, něco jste určitě domapovávali.
Perfektní organizace, pěkné kontroly, hodnotné ceny a spousta zábavy :-) Jinolický kemp poskytl 
skvělé zázemí a kapela rozjela parádní párty. Prostě akce jak se patří. 
Organizace jako vždy výborná, ale (na můj vkus), to začíná být "komerce" (velmi drahé startovné 
a parkovné, sponzoři,...) 
Změnou lokality (= tím, že se některá místa periodicky neopakují) jste posunuli závody zas o 
úroveň dál. Plus takový ten kobylkovský standard (kombinace zkušeností a nadšení), který by byl 
jinde velkým nadstandardem.
Výborná organizace, perfektně postavená trať
Vzdycky si tu uzijeme, skvela atmosfera, profesionalni organizace



Potěší nás, pokud doplníte komentářem předchozí odpověď.

Byli jsme poprvé a totálně nás Kobylky nadchly.
Hodně se nám líbilo jako vždy, změna místa je za nás super, že zase poznáme jiné kopce. Některé 
body nezaškrtávám, protože jsme nečekali na vyhodnocení.
Český ráj je velmi pestrá krajina se spoustou cest, takže na takovouhle akci ideál
Termín nám vyhovoval. Region byla trochu změna, která přinesla svá pozitiva, ale i trochu 
negativa (dost hustá silniční síť). Kontroly rozmístěny bez problémů - teda ty co jsme navštívili 
my. Organizace jako vždy na jedničku.
Ztracená kontrola “samotoč” byla výborná a perfektě situovaná v půlce výstupu na 80, to nás 
trochu zachránilo:)))
Krásný výjezd s výhledy na ZK v Kozákově a pak na Kozákov(80), hospoda ve Rváčově (ZK), sjezd 
po červené z Tábora(60) směr Kyje, trail dolů z hradiště Železný (28) u Těšína na vlakovou 
zastávku v Železnici 
Večerní program nemůžeme hodnotit. Museli jsme odjet domů.
Jako vždy vše paráda, menší nevýhodou Edenu je menší komornost - Kobylkáři tam tvoří jen část
osazenstva a ten mix trochu narušuje tu klasickou symbiózu známou z předchozích ročníků. 
Nicméně areál je zase o něco komfortnější, tak se to kompenzuje. HOlky za barem paráda, prostě 
spokojenost.
protože to mám 2,5 hodiny cesty tak jsem odjel hned po závodu tak takže večerni programy 
jsem trochu nestíhal :-)
Boli to proste kobylky ako majú byť a preto tam aj chodíme. Organizácia bola takmer neviditeľná,
takže super. kontroly sa mi zdali trochu jednoduchšie, ale lokality pekné.
Zvolená lokalita je super, i pár zábavných terénních výjezdů/sjezdů se tam dalo najít :)
viz první odpověď
Jezdíme v okolí docela často, ale Bradlec - nevybavuju si, že bychom tam už byli. Super, i když za 
ty body bych tam podruhé po modré nejel (nešel ;-) (Ne, jezdíme se pobavit, na pořadí si 
nemyslíme...:)
Počasí 
Jako vždy -> PECKA!!! Všechno...
Změna lokace umožnila poznat nová panorámata a celkově okouknout část ČR kam běžně 
nejezdím. Nutno dodat, že některé kopečky byly víc než odporné a jednou je otestovat stačilo:-)



Všechno cajk. A Petře to brutálně, ale jako fakt brutálně slušelo ;-) sorry jako...
Asi nejlepší kemp. Skvělá příroda. Organizace. Jídlo. Prostě všechno paráda
Pátek nevyplňujeme, nebyli jsme. Centrum paráda, organizace na čas.
Změna regionu závodu určitě prospěla. Oceňuji, že kontroly byly na atraktivních místech - 
rozhledny, hrady, vyhlídky atd. a bylo myslím správně, že jste to táhli jedním směrem na sever a 
nebylo to takové "plácání se" okolo centra závodu. Pro malé závodníky pak byly určitě super 
kontroly v srdci Českého ráje a asi bylo rozumné, že se tam mohlo pouze po silničkách. Jinak 
umístění kontrol všude sedělo na jedničku, popisy též a i domapování v okolí kontrol super. A 
rozhodně bylo nad čím přemýšlet a jaký postup zvolit, což jde i vidět na různorodosti postupů. 
Jmenovitě pak zvlášť povedené umístění bylo na 14 (zřícenina hradu) a 35 a jen tak dál aby 
člověk jen necvakal, ale musel i někam popoběhnout a na nějakou tu zříceninu nebo rozhlednu 
si vylézt.
Vše bylo perfektní. Nedovolila bych si něco nezaškrtnout. Na pátečním programu jsem nebyla, to
jsem ještě koukala na Šakalí léta, proto nehodnotím. Pro mě perfektní i velký kemp, kdy i téměř 
na poslední chvíli šlo získat pohodlné ubytování. Děti příští rok zase chtějí. A já, pokud to půjde, 
taky nevynechám. Kobylky jsou už dlouhou dobu jediný závod, který mě donutí odložit děti a 
trochu se hýbat a zúčastnit se. A stojí to vždycky za to. Ikdyž to poslední roky už nejde příliš 
samo, po závodě mám hned jasno, že příští rok chci znovu. Jen nerada bych je vynechala. Díky!
Dobré bylo vlastně vše
Ty panáky jsou fakt pecka :-)
Termín je super před prázdnimami. Organizatory prostě žeru :-) jste fajn lidi a to je důležitý. 
Rozmístění kontrol bylo pro nás někdy nedosažitelné ale to je dobře :-) 
Všechno 
Výhled na hory a na Trosky
Super místo, pokud by kemp vyšel znovu příští rok, tak jsem určitě pro...
Region výborný, jen možná bylo více aut na silnicích v porovnání s Plzeňsko-Rakovnickem, ale to 
může být jen dojem a aut je po Covidu na silnicích všude více.
Kemp byl celkově pěkný, uklizený, uspořádaný, obsluha milá, jídlo skvelé, samá pozitiva.i přesto, 
že byl kemp velký a Kobylky nebyly jedinými obyvateli, tak umístěním centra Kobylek se 
minimálně narušil chod všech účastníků.
Nová místa a skvele výhledy. 
Nové prostředí (i když na MTBO až tak nové není)
Vše bylo perfektní :-) 
Dobře, že jste nás nehnali do nějaké vody.
Změna lokality = velké plus. Mapa, rozmístění kontrol letos opravdu super. Kemp pro rodiny s 
dětmi lepší než minule. Ceny se nám málem nevešly do auta. Téma výborné. Atd. atd.
Nebyl jsem nikdy na kobylkach v mladoticích, az vcera jsem videl onen kemp, kdyz jsme si 
naplanovali vylet, ale tento kemp Eden se vam opravdu povedl, 



Budeme rádi, pokud doplníte komentářem předchozí odpověď.

Preferovat oblíbenější(lepší) film i s ohledem ke sledovanosti u mladší generace
Vázlo trošku předávání map na začátku startu. 
Hele ono to asi bylo OK. Ale pro nás byly kobylky vždycky takové náročné projetí ale vhodné i 
pro hobíky. Takže za mne to i přes krásné výhledy byla noční můra pořád jen do strašného kopce 
(bo ty sjezdy byly tak rychlé, že ani nestojí za to je zmiňovat, rovinky nebyly) :-)
Nic vsechno bylo perfektní 
Přijeli jsme až v sobotu ráno😂
Nemám potřebu kritiky... I když ty kopce... 🤪
Tady to po mě chce alespoň jednu odpověď. Ale vše bylo vynikající.
Nic pro vegetariány :-)
Nenasel jsem chybu
nic, všechno v pohodě
Jedná se o maličkosti: - pro mě to bylo jednoznačně pivo sponzora, které bylo ze 3 nabízených 
nejméně chutné. Za mě Cvikov byl mnohem lepší volbou, ale chápu, že každý má jiné chutě. - 
kapela byla super, jen škoda, že nemohla hrát venku (v místě startu) - rozumím, že to pravidla 
oblasti neumožňují, tedy s tím nikdo nemohl nic udělat - za mě mohl být stánek s pivem u altánu
u startu. 
Vše bylo super
nwvím o něčem, co se mi nelíbilo
Vše perfekt, bez výhrad:)
guláš byl fakt nechutný
Vše se nám líbilo
Viz předchozí koment: no a film - asi tam chybělo víc vtipu, přeci jen nepatřil k mým favoritům a 
nenabízí tolik námětů na napodobování: ale vybrala ho většina, takže jsem na druhou stranu rád,
že jsem si ho opět osvěžil. Speciálně holkám to seklo a Bejby - to byl dokonalej ohoz.
Kontroly nejso moc schované, což vyhovuje nám rychlíkům. S tím se ale asi nedá moc dělat, 
mapa při své velikosti nemůže být tak podrobná - a spousta účastníků je za relativně snadno 
dohledatelné kontroly vděčná. Možná za cenu dvoustranné a tedy podrobnější mapy...
byli jsme spokojeni, nemáme žádné negativní pocity 😉
nelíbí se mi že v sekci "co se mu nelíbilo" nemůžu vyplnit NIC :D protože se mi to kurvaže LÍBILO 
bylo to skvělé!



Všetko sa mi páčilo, ale bez zakliknutia mi to nechcelo potvrdit zaslanie formuláru.
Nic pro vegetariány :(
asi bych večerní party směřovala ven, kde by bylo více prostoru...ale zas složitější na občerstvení, 
posezení...
Fakt by bylo prima mit moznost vegan varianty. Fazolovy gulas by urcite chutnal vsem.
Nic. Jakože není nic, co bych sem chtěl vyplňovat.
Jen nepodstatné detaily
Pořád říkám, že pořádání takových akcí je nedocenitelné. Kdybyste nebyli a nedělali to tak dobře,
co bychom dělali?
Déšť před závodem 😉
Jako vše dobré až na ten blbej film, trpěl jsem při pokusu o shlédnutí jako opakovaně přejížděné 
zvíře;-) ..a stejně jsem to nedokázal zkouknout, máte můj obdiv za nastudování tohoto 
oduševnělého tématu:-)
Guláš byl naprosto v klidu (co tady někdo prudil), ale vege variantu za rok neodmítnu. Film 
rovněž v poho - zajímalo by mě, na co koukaj "mladý"? ;-) Koukaj vůbec na něco? 
Vypadáme blbě pozitivně, ale je to tak, vše se nám líbilo. Vymačkávám tak jen doporučení, že na 
tanec by se hodilo více místa na parketu - linoleu. 
Ocenil bych, aby se termín posunul na 1. víkend v červnu... jinak se to často kryje se závodem 
Loudání :). Ale chápu, že termínově se prostě nikdy nejde zavděčit všem... 
Těžký terén a když se to sejde s lehkou indispozici, tak se trpí. Co ti co nemají najeto, ale nikoho 
jsem neslyšel, že by si stěžoval. 
Nelíbilo je silné slovo. Kemp hezký, ubytování fajn, jen díky velikosti kempu a dalším ubytovaným
se trochu ztratila atmosféra z minula
NIC
Že jsem musel v sobotu po závodě odject 
Bylo to tam dobrý, ale západní Čechy lepší ;) klidnější. Zde celkem velký provoz na silnicích. 
Všechno super
Nic zaznamenáníhodného
Vse bolo super
Nic sme nenašli... Kromě našich výsledků, ale každým rokem jsme trochu omezení mladším 
dítětem, ale za rok se máme/tě na co těšit 
My jsme vzdycky rádi že dorazíme a prezijeme. A velký dík za to že to organizujete. Příště zas:)
hranice starších kategorií pouze 90 let 
Já to zopakuji asi posedmé :-) Určitě bych upozadil (alespoň bodově) náhodné kontroly 
(komisaře). Pokud už musí být, pak ať jsou za menší počet bodů (třeba 5). Přeci jen celkem byli 
komisaři za 40 bodů a když se podívám na výsledky, pak 40 bodů může být posun v pořadí. A 
možná ten guláš :-)
Není nic, co by se mi nelíbilo.
Moc kopců
Mnoho postupů "po asfaltu" bez alternativy, kontroly na silnicích a v sídlech, "invaze" do 
"vytěženého" regionu se zavedenými menšími závody. Tématické kontroly, komisaři s otázkami 
apod. by mi nechyběly, přijde mi, že je to mnoho úsilí za málo efektu. 
snad jen po prijezdu ze zavodu do cile napr. Lahev piva....
Jezdilo se hodne v provozu, s detmi to bylo obcas neprijemne. v minule lokalite to bylo jezdeni 
vic lesnimi cestami. ale dalo se...



Co máme vylepšit příští rok?

Oblíbenější film
Nic.
Vydr

Jen tak dál😁🙏🏻
Vy nic. Zamakat budeme muset spíše my.
Nemusíte reagovat, výběr jídla není důležitý. Můžete si třeba zapsat můj nový mail, kam posílat 
pozvánky na další ročníky. ;-) Ještě jednou děkujeme a zvláštní poděkování dobrodinci, který 
jelitům opravil přetrhlý řetěz! Vylepšit do příštího roku musíme hlavně my fyzičku.
Možná víc vtipných kontrol jako byli Rváči v hospodě, a podobně - kde je potreba se i trosku 
zamyslet....
- pivo 

Jinak celá akce byla za mě super a až se z ní vzpamatuji, tak se začnu těšit na další ročník :-)
Vydržte a udržte…
Hlavně ať se to koná, my pojedeme zase;)
 A sobotní párty by mohla být venku, ale chápeme, proč byla uvnitř;)
Nic. Vše je už vylepšené.
Nic mě nenapadá :-)
Já nemám připomínek, jsem strašně rád, že jsem na tuhle akci začal jezdit a mohu se jí účastnit, 
hluboce se klaním přes všemi organizátory a doufám, že to ještě hodně let bude dál fungovat. 
Určitě bych tuhle lokalitu nechal i na další roky, přes tu sníženou soukromost pro naší tlupu.
Nic mě nenapadá, jste prostě dokonalí!
bylo to super jako vždy, pojedu za vámi kamkoliv 
Míň asfaltu a víc terénu potěší :)
jste skveli, jen tak dal!
Ocenění týmu s největším odpočtem bodů ;-))) (Třeba červené číslo za bojovnost pro příští ročník
;-)))
Naši formu
Není třeba vymýšlet nějaké vylepšování, myslím že udržet tuto permanentně nastavenou laťku 
nebude jednoduché. Tak jen vydržet a neusnout na vavřínech...
Je to dokonalé,udržte to tak👍
Vyberte něco koukatelného;-)
Píchnu do vosího hnízda - pro nás skalní je to provařenej terén (x kompasů, x duší). Ale umím si 
klidně představit prostor na východ, event. "na pankáče" dokonce i ten samej - ukázali jste, že to 
pořád jde, a za to klobouk dolů!!! 
1. Počáteční hendikep pro kluky z Radyně bike :-))))) /// 2. Nebál bych se zařadit nějaké 2 až 3 
kontroly, kde se dá opravdu zabloudit, aby to dokázalo zamíchat pořadím (nemyslím složité 
dohledávání na místě) /// 3. Nejraději bych to dal dvoudenní závod, aby se dalo jet druhý den v 
kategorii s potomky :-) /// 4. Možnost někde zobrazit, možná stačí v PlayMap, počet najetých km 
a výškových metrů ostatních týmů
Hlavně ať jsou Kobylky a vy z nich máte stále potěšení jako my. K vylepšení jsou jen naše výkony 
a na to je zatím času dost.  Děkujeme!
Ne tolik do kopce  Tak teď vážně, vy už nemáte co vylepšovat, děláte to úžasně, jste úžasný. 🤣
Ohledně kontrol to nyní zní drobet schizofreně, když jsem v předchozím odstavci vše chválil, ale 
malinkatý podnět na zlepšení mám. Oblast podkrkonoší je hodně kopcovitá a náročná, takže 
bych možná i s ohledem na méně výkonnostní cyklisty kontroly umístil o něco více tak, aby se 



dalo svézt a nebylo to jen nahoru a dolu. Dát více kontrol na jeden hřeben atd... utrpí tím ale 
samozřejmě drobet ta rozmanitost postupů.
A poslední podnět, který je ale nejspíše těžko splnitelný je touha, aby z akce vzniklo více fotek i z 
terénu a člověk si mohl nějaké pěkné uložit do alba...
Nic mě nenapadá. 
NIC
Nic mě nenapadá 
Já bych chtěl abych příští rok měl víc času zůstat u Vás před nebo po závodu. Moje dítě bylo 
nespolečenské ale byl jsem rád že byl se mnou 
Byla bych raději za menší areál jen pro závod jak bylo v Mladoticích, Kožlanech, ale pokud by byl 
znovu kemp v Českém ráji, tak se stejně přihlásíme.
Region se nám obecně líbil, jen v námi zvolené trase nebylo tak malebně, jak v předešlých letech.
Výhledy byly ale parádní. Škoda, že nás cesta nenutila více ke skalám. Chápu, že konečnou cestu 
si ale volí každý sám.
Lepší film? :-D
Těšíme me se za rok.
Je to maličkost, ale z MTBO jsem na to zvyklí. V některých případech kolečko kontroly zakrylo 
"důležitý" detail mapy. Např. 26 a 35, většinou cesta. Řeší se to prioritami barev při tisku nebo 
vyřezáváním (přerušením) kolečka. Celkový super dojem z celého víkendu to ale u mě 
neovlivnino. 
Když podpoříme pivního sponzora chtělo by to odměnu. Ta daň za vypití piva (zdržení, těžké 
nohy) by si pár bodů zasloužila;)
Jste skvělá parta,zajištění závodu vás určitě stálo spoustu času.Za mě není co vylepšovat,hlavně 
pokračovat.Děkujeme,užili jsme si to.
Asi jiné místo. Pokud by to bylo na stejném místě a v Českém ráji by se jezdilo po asfaltu, pak 
těch možností moc není - buď téměř jen asfalt nebo stejná místa nebo jih, kde byly jednou 
Vyprahlé duše a byly to asfaltové dostihy.
Hmm....těžká otázka... 
Laťku jste si nasadili hodně vysoko :-)
Jiný region, více kontrol v terénu, zjednodušit organizaci (nenutit se do témat), zlevnit startovné. 
Na mapě jen drobnosti - když se v některém místě liší Shocart od Mapy.cz, je dobré se tam 
kouknout. Např. stoupání k 61 sedělo na mapy.cz líp. O změnách dokreslených do map ručně (k. 
23) je dobré říct na rozpravě. Při umístění startu/cíle takto uprostřed kempu (příjezd i odjezd je 
hlavní bránou) nějak vyznačit koridor, ať se v něm nepletou lidi, co tam jen procházejí/čekají. 
Takhle to bylo místy i nebezpečné, i když my jezdíme opatrně :-) Úbytek celkové účasti kvůli 
odhláškám, přestože bylo vyprodáno prakticky okamžitě - nevím jak řešit, asi lehkým 
overbookingem. Zvlášť v případě většího kempu jako tenhle, kde je zřejmé, že víc lidí kdyžtak 
zvládne.
Vsechno bylo dle očekáváni....
Byla to opet skvela akce. Moc vam dekujeme!


